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31/10/21 
 

 הנדון: פרוטוקול סיכום וועדת איכות הסביבה
 התקיימה ועדת איכות הסביבה בבניין המועצה המקומית. 28/10/21בתאריך 

 

 נכחו:
 חברת מועצה. -גב' סמירה עזאם -1
 גב' ג'והיינה בדר נמארנה : עמותת אזרחים למען הסביבה. -2
 גב' עינבאל כיוף : נציגת ציבור . -3
 ז : נציג ציבור.מר מחרז מחר -4
 מר ספואן סאבא: חבר מועצה. -5
 אבו סעדה : חבר מועצה. מר רמזי -6
 גב' נילי זאהר : אחראית קידום מעמד האישה + עיר ללא אלימות. -7
 מר מואנס עלו : מבקר פנים. -8
 מר אחסאן כיוף: מנמ"ר. -9
 מר פריד עלו : מנהל תברוראה + רישוי עסקים. -10
 מר חוסין אבו סעדה : מנהל מח' שפ"ע. -11

 

 ה מר מחרז מחרז וגב' עינבל מברכים את נציגי הציבור שהצטרפו לועדה לאיכות הסביב
 כיוף.

  פתיחת הוועדה בברכה מגב' סמירה עזאם והצגת גב' ג'והיינה בדר לפרויקט והדיון

ועל "  انا عسفاويةאזרחים למען הסביבה " " "  بلدي مشروعהמרכזי + מפגעי סביבה ע"י " 
 שיתוף הפעולה שבוצע.

 גב' ג'והיינה בדר:
 הגיל.משתתפים מהכפר מכל שכונות הכפר ומכל שכבות   300 -בוצע סקר שכלל כ -1

מטרת הסקר , קבלת תמונה אמתית והעברת נתונים לחברי הוועדה בכדי לעבוד בשנה הבאה 
 והקצאת תקציבים.

שנה עובדים על הפרויקט כאשר הפנייה לעמותת אזרחים למען הסביבה בוצעה ע"י כבר  -2
 עמותת " עוספיא אנא " ודרך וועדי השכונות.

 הסביבה .עמותת אזרחים למען הסביבה נתנה הכשרה בנושא  -3
 משבר הקורונה הוכיח כי מי שמנהל באמת את המשברים הם תושבים ורשויות מקומיות. -4
מפגשים  22נשים ושני גברים, הפעילות התקיימה דרך  20פעילים ,  22בקבוצה פעלה  -5

 והצגת המון נושאים.
 אנשים . 249ענו עליו "   "google forms נבנה סקר שעבר גם   -6

 בסקר נשאלו:
 ענו לא נקייה בכלל. 65%עספיא נקייה?  כמה להערתך -1
 ענו שכן. 67%כמה עספיא יפה?   -2
 ענו שיש הרבה בורות. 66%נושא בורות בכבישים  -3
 ענו שיש הרבה מדרכות שבורות. 45%נושא מדרכות שבורות  -4
 ענו שיש. 53%ערימות אשפה בין הבתים והכבישים  -5
 , יש הרבה כלבים משוטטים. 45%כלבים משוטטים ,  -6
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 ענו שהמצב מוזנח. 50%מוזנחות ,  משחקיות -7
 ענו שהמצב גרוע. 33%מי ביוב עומדים,  -8
 בוצעו סיורים בשטח ע"י העמותות וטענו כי המצב גרוע. -9

 דרישה לזמן לוועדה נציג תאגיד ומהנדס הרשות. -10
 טענו שהמצב לא תקין , אין תאורה. 26%עמודי חשמל וחוטי חשמל  -11

 
 גב' סמירה עזאם:

 ן מפגעי תברואה.התאגיד יצר בעצמו המו
 מר מחרז מחרז :

 היה בתאגיד נציג ציבור מטעם הכפר בשכר שיעבור מול התאגיד.ייש דרישה ש
 מר פריד עלו:

 בבעיות ., ריבוי תפקידים למשרה אחת, פוגע ביכולת לטפל  סמכויות 4אני פקח סביבתי וגם עם 
 מסרטן. כדבר  תוך כדי דיון עלה נושא הקרינה מחשמל

 , ענו שאין מספיק. 68%האם יש בכפר מס' פחים ירוקים  -12
הערת שוליים, רוב התושבים לא משתמשים בפחי מחזור , כי אין הערה נוספת , קיום הדרכה או 

 שיעורי חינוך סביבתי בבתי ספר.
חוסין ביצע סקירה רחבה על הנעשה בעניין פינוי האשפה ואשפה גושית ועל ממשק העבודה מול 

 התאגיד.
 תחומים ברורים של בעיות. 5קר עלו מהס
 אין איסוף אשפה סדיר לא בימים ולא בשעות. -1
 פחים נשברים ונזרקים לכביש. -2
 אין איסוף אשפה מספיק. -3
 ביוב הרבה מחלות , חרקים עקיצות. -4

 תכנון וביצוע במרחב הציבורי, ביצוע הדרכה וחינוך סביבתי , קיים חוסר מודעות.
 אחוז הפניה בנושא אשפה.וירידת פה , בזמן האחרון מול הקבלן המהלך לפינוי אש חוסין סקר את

 הוחלט בעמותה על הקמת שתי קבוצות עיקריות לפעילות .
 קבוצה א' : העלאת נושא המודעות בקרב התושבים.

 קבוצה ב' : עבודה על הקשר בין התושבים לרשות.
 

 בוועדה עלו המלצות:
 תקשורת וממשק בין הרשות לתושבים. -1
 נון עבודה משותף עם וועדי שכונות.בניית מנג -2
 :שיתוף וועדי השכונות בבניית תכנית עבודה בתחום איכות הסביבה -3

 מעקב ויישום.
 והענשה.מנגנון אכיפה 
 מר פריד עלו:

 גב' נושא המודעות עלה המון בזכות 
 סמירה עזאם .

 מר חוסין אבו סעדה:
 השנה האחרונה. במהלךה גושית טונות אשפ 1200 -אם אין מודעות אז כיצד נאספו ונטמנו כ
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מתבצע לפי תכנית ניקיון כבישים ושכונות בתקציב לשנה הבאה הוגשו בקשות שיעזרו לשפר את 
 מצב הניקיון בכפר.
 גב' סמירה עזאם:

 כל החומר שעלה בוועדה יעבור לאישור המליאה.
 פור המצב.בוצעה הצבעה על תוכן הדברים וכל חברי הוועדה הצביעו בעד, ישנם המלצות ושי

 
 

 בברכה
 חוסין אבו סעדה
 מנהל מח' שפ"ע.
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